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KOMISJA ROZWOJU GOSPODARCZEGO  

I INFRASTRUKTURY PRZESTRZENNEJ  

W KADENCJI 2010-2014 

 

 

Protokół Nr 52/14 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się 25 marca 2014 r.  

w Wydziale Komunikacji Starostwa Powiatowego  w Zgierzu 

 

W posiedzeniu udział wzięło 9 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu.  

Lista obecności członków Komisji oraz gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Informacja o stanie przygotowań do realizacji inwestycji infrastrukturalnych 

prowadzonych wspólnie z samorządami lokalnymi z terenu Powiatu Zgierskiego: 

- umowy o współfinansowaniu, 

- propozycje kryteriów współpracy. 

3. Informacja o planowanych remontach i inwestycjach na drogach przebiegających przez 

Powiat Zgierski realizowanych wspólnie przez Zarząd Dróg Wojewódzkich i Generalną 

Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi. 

4. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XLV sesję Rady Powiatu Zgierskiego.  

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 
Przewodniczący Komisji Tadeusz Iwaniuk otworzył 52 posiedzenie Komisji i przedstawił 

porządek posiedzenia.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

Ad. 2 

Informacja o stanie przygotowań do realizacji inwestycji infrastrukturalnych prowadzonych 

wspólnie z samorządami lokalnymi z terenu Powiatu Zgierskiego: 

- umowy o współfinansowaniu, 

- propozycje kryteriów współpracy 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Zastępca Naczelnika Wydziału Inwestycji i Spraw Gospodarczych Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu Monika Stodulska przedstawiła w/w informację.  

 

Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją. 

 

Ad. 3 

Informacja o planowanych remontach i inwestycjach na drogach przebiegających przez 

Powiat Zgierski realizowanych wspólnie przez Zarząd Dróg Wojewódzkich i Generalną 

Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Komisja zapoznała się z w/w informacją. 
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Ad. 4 

Projekt stanowiska Rady Powiatu Zgierskiego w sprawie planu zniesienia Wydziału 

Pracy Sądu Rejonowego w Zgierzu. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt stanowiska. 

 

Ad. 5 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokoły: 

- Nr 50  z posiedzenia Komisji, które odbyło się 25 lutego br., 

- Nr 51  z posiedzenia Komisji, które odbyło się 28 lutego br. 

 

Ad. 6 

Radny Bogdan Jarota poprosił o natychmiastową interwencję na drodze Nr 5120 E  

w Bratoszewicach za przejazdem kolejowym. Wskazał, że droga ta do tej pory była 

przejezdna - nawieziono tłuczeń. Obecnie jest w stanie fatalnym. Mieszkańcy do czasu, kiedy 

było sucho korzystali z drogi  przejeżdżając po rowie. Jednak po deszczach nie ma takiej 

możliwości. Z tego co wie napisali oni już petycję w tej sprawie. Dostali odpowiedź, że 

będzie ona zrobiona do końca II kwartału, gdyż Powiatowa Spółka Infrastrukturalna  

w Zgierzu musi wdrożyć odpowiednie procedury. Uważa, że sprawa ta wymaga 

natychmiastowej interwencji. 

 

Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Wojciech Budziarski poinformował, że interwencja 

zostanie podjęta.  

 

Radny Bogdan Jarota odniósł się do sprzątania poboczy. Przypomniał, że na poprzedniej 

Komisji zapewniano, że prace te będą wykonywane w całym powiecie. Z tego co widzi to 

poza Gminą i Miastem Zgierz prace te nie są prowadzone. Zapytał, czy Zarząd planuje 

rozszerzyć zakres sprzątania.  

 

Członek Zarządu poinformował, że Spółka zajmuje się sprzątaniem dróg i poboczy. 

Oczywiście wszystkich na raz nie uda się posprzątać. Prowadzone jest to sukcesywnie. 

Poprosił o zgłaszanie takich zanieczyszczonych miejsc, aby móc od razu podjąć interwencję.  

 

Radny Bogdan Jarota wskazał pobocze wzdłuż drogi Głowno – Karnków – Waliszew.  

 

Radny Włodzimierz Pietruszewski: 

 poprosił o załatanie dziur na  drodze Nr 5139 E Orła – Chociszew przez przejazd 

kolejowy, 

 zapytał, czy będą wycięte drzewa w pasie drogi powiatowej Nr 5168 E na odcinku 

Borszyn -  granica powiatu Łęczyca przy skrzyżowaniu z drogą gminną w kierunku Solcy 

Małej, 

 zapytał, czy zrobiono kosztorys na naprawę przepustu w Sierpowie, 

 odniósł się do ul. Kolejowej w Ozorkowie. Wskazał, że dwa lata temu robiona była tam 

nakładka. Obecnie po położeniu kanalizacji droga ta  jest bardzo pozarywana. Zapytał,  

czy jest ona na gwarancji. 

 

Zastępca Naczelnika poinformowała, że w sprawie ul. Kolejowej wystąpią do Burmistrza 

Ozorkowa, aby wezwał wykonawcę kanalizacji do robót gwarancyjnych. Natomiast  

w pozostałych kwestiach działania zostaną podjęte. 
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Przewodniczący Komisji odniósł się do pomiaru ciepła w Młodzieżowym Domu Kultury  

w Zgierzu. Poinformował, że dyrekcja skarży się, na bardzo duże opłaty.  Zapytał, czy nie 

można tam założyć podlicznika ciepła w celu naliczania jego faktycznego zużycia. 

 

Członek Zarządu poinformował, że działania w tej sprawie zostały już podjęte.  

 

Ad. 7 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 52 posiedzenia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała  

 

 

 

 

 


